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PROJEKT
PROTOKÓŁ NR XXVI/21

XXVI SESJI ZWYCZAJNEJ
RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

W DNIU 25 MARCA 2021 R.

Sesja odbyła się w oparciu o art. 15 zzx ust. 1 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych
chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (tekst jednolity Dz. U. z 2020 r.
poz. 1842 z późn. zm.) i odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość
(zdalny  tryb  obradowania)  –  system  do  wideokonferencji  Cisco  Webex  Meetings.  Sesji
przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Mirosław  Golanko.  Protokół  sporządziła
Beata Przybycień, starszy specjalista.  Obrady rozpoczęto o godz. 13:30, a zakończono o godz.
16:56.

1. Otwarcie XXVI sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący M. Golanko po sprawdzeniu funkcjonalności systemu do wideokonferencji oraz
programu  do  przeprowadzenia  głosowania,  przywitał  wszystkich,  którzy  potwierdzili  swoją
obecność i zalogowali się do systemu, następnie przewodniczący M. Golanko stwierdził kworum i
prawomocność do podejmowania  uchwał  (zgodnie z wygenerowaną w eSesji  listą obecności,
udział w obradach potwierdziło 20 radnych), po czym otworzył XXVI sesję zwyczajną Rady Gminy
Zielonki kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołu XXV sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonki; 
2) wspólnego  prowadzenia  z Powiatem Krakowskim  zadań  w zakresie  promocji  i ochrony

zdrowia; 
3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania pn. „Montaż

wyświetlacza prędkości rzeczywistej w Gminie Zielonki” w miejscowości Zielonki; 
4) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021; 
5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zamknięcie sesji. 
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
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Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Lucyna Zielińska
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXV sesji.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXV sesji, wobec ich 
braku zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXV sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 
Marta Żylska
Protokół XXV sesji został przyjęty jednogłośnie (protokół otrzymał numer XXV/21).

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili  sprawozdania z prac komisji
z okresu międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 23.03.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł - sprawozdanie z posiedzenia
w dn. 24.03.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
3.  Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik -
sprawozdanie z posiedzenia w dn. 22.03.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
4.  Przewodniczący Komisji  Oświaty  i  Polityki  Społecznej  K.  Lepiarczyk -  sprawozdanie
z posiedzenia w dn. 18.03.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia
w dn. 19.03.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
7. Przewodniczący Rady M. Golanko - sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia komisji
w dn. 10.03.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1)  uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonki;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych
- 3 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.
Kierownik  Referatu  Geodezji  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami B.  Kudaszewicz-Wal omówiła
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projekt uchwały.
Wójt zarekomendował przesłanie projektu uchwały do dalszych prac w Komisji celem wypraco-
wania  zasad  i  standardów  przy  nadawaniu  nazewnictwa  ulicom,  w  ślad  za  zgłaszanymi
wątpliwościami radnych na posiedzeniu komisji.
Wiceprzewodniczący  K.  Olawski zgłosił  wniosek  formalny  o  skierowanie  projektu  uchwały  do
dalszych prac w komisji.
Przewodniczący M. Golanko zarządził przerwę techniczną na przygotowanie głosowania w eSesji
nad wnioskiem formalnym, po czym zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
wniosek formalny przewodniczącego K. Olawskiego w sprawie skierowania projektu uchwały do 
dalszych prac w komisji
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, 
Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Ryszard Krawczyk, Lucyna Zielińska
Wniosek został przyjęty. Uchwała nie została podjęta.

2)  uchwała  w  sprawie  wspólnego  prowadzenia  z  Powiatem Krakowskim zadań  
w zakresie promocji i ochrony zdrowia;

Przewodniczący M.Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej
-  5 głosów „za”,  0  głosów „przeciw”,  0  głosów „wstrzymujących się”,  jednogłośnie  pozytywna
opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Dyrektor  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno-Administracyjnego  Szkół  A.  Soblik omówiła  projekt
uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wspólnego prowadzenia z Powiatem Krakowskim zadań w zakresie promocji i ochrony zdrowia
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 
Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała numer XXVI/17/2021).

3) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na 
realizację  zadania  pn.  „Montaż  wyświetlacza  prędkości  rzeczywistej  w Gminie  
Zielonki” w miejscowości Zielonki;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy „za”, 0 gło-
sów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”,
0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.
Wójt omówił projekt uchwały.
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Radni  dyskutowali  nad  alternatywnymi  lokalizacjami  przedmiotowego  wyświetlacza  prędkości
biorąc pod uwagę uwarunkowania drogowe i bezpieczeństwo pieszych. Wójt nie rekomendował
zmiany lokalizacji wskazanej w projekcie uchwały, podkreślił że bardzo słusznie radna M. Gadzik-
Wójcik  wytypowała  przedmiotową  lokalizację  wnioskując  o  montaż  wyświetlacza  z  uwagi  na
bardzo duży ruch pieszych na ulicy Galicyjskiej. Przypomniał, że znajdują się w tej okolicy GOPS,
GZEAS,  Biblioteka  Publiczna,  gabinety  lekarskie,  OSP,  kawiarnia,  Centrum Kultury  Promocji
i  Rekreacji.  Montaż  wyświetlacza  znacząco  wpłynie  na  poprawę  bezpieczeństwa  ruchu
drogowego  ruchu,  bowiem  kierowcy  nagminnie  przekraczają  tam  dopuszczalną  prędkość
pojazdów.  Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej radny K. Gaweł  zwrócił uwagę, że na
wczorajszym  posiedzeniu  komisji  wniosek  radnego  P.  Podleśnego,  aby  w  uzasadnieniu  do
projektu  uchwały  wykreślić  zapis  dot.   miejscowości  Zielonki  i  ulicy  Galicyjskiej  na  odcinku
pomiędzy ul.  Kanadyjską,  a Parkiem Wiejskim w Zielonkach,  został  negatywnie zaopiniowany
4 głosami „przeciw”.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad wnioskiem.
Głosowano w sprawie:
wniosek radnego P. Podleśnego, aby w tytule projektu uchwały oraz w uzasadnieniu wykreślić 
zapis: „w miejscowości Zielonki” oraz „tj. ulicy Galicyjskiej na odcinku pomiędzy ul. Kanadyjską,    
a Parkiem Wiejskim w Zielonkach”
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Anna Leginowicz, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska
PRZECIW (12) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Romana
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Tadeusz Łysek
Wniosek nie został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania pn. „Montaż wyś-
wietlacza prędkości rzeczywistej w Gminie Zielonki” w miejscowości Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 
Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała numer XXVI/18/2021).

4) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2021;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „prze-
ciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały i treść autopoprawki.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 
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2021
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021 wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała numer XXVI/19/2021).

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
Zielonki;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „prze-
ciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały i treść autopoprawki.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała numer XXVI/20/2021).

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 26 lu-
tego do 25 marca 2021 r.

1) 26 lutego br. uczestniczyłem w  Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski.
Tematem spotkania był Program Ochrony Powietrza oraz Współpraca Krajowego Zasobu
Nieruchomości  z  jednostkami  samorządu  terytorialnego  –  społeczne  inicjatywy  miesz-
kaniowe. 

2) 26 lutego br. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki.
3) 1 marca  br. odbyłem spotkanie z mieszkańcami Węgrzc w sprawie dojazdu do posesji

przez tzw Błonia.
4) 1 marca  br. odbyłem spotkanie z mieszkańcami Bibic ul Brzozowej w sprawie uwag do

ZRID-u.
5) 1  marca br.  odbyło  się  posiedzenie  Powiatowego  Zespołu  Zarządzania  Kryzysowego.

Spotkanie  poświęcone  było  ocenie  sytuacji  epidemicznej  w powiecie  krakowskim oraz
procesowi  przebiegu  szczepień  realizowanych  w  ramach  Narodowego  Programu
Szczepień przeciwko COVID-19. 

6) 2 marca br.  odbyłem spotkanie z  Panem Piotrem Marcem – Naczelnikiem Delegatury
Południowej Głównego Inspektoratu Transportu Drogowego. Dyskutowano nt.  możliwości
usytuowania  fotoradaru  na  drodze  wojewódzkiej  nr  794  przy  szkole  podstawowej  w
Przybysławicach.  Podjęto  ustalenie  o  zorganizowaniu  spotkania  w  terenie  i  deklaracji
finansowej gminy na pokrycie kosztów przeniesienia urządzenia.

7) 3 marca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panią Projektant, na którym dyskutowano nt.
projektu remontu Centrum Medycznego w Węgrzcach. 

8) 5 marca br.  z  inicjatywy  p.  Przewodniczącego  Olawskiego  odbyło  się  spotkanie  z  le-
karzem oferentem przystąpienia do pilotażowego zdalnego monitorowania kobiet w ciąży.
W spotkaniu uczestniczyli lekarze POZ z terenu gminy Zielonki. Po wymianie poglądów
lekarze nie wyrazili zainteresowania wejścia w tę formę pilotażu.

9) 8 marca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Władysławem Ziomkiem - Dyrektorem
Technicznym PSG. Dyskutowano nt.  przebudowy sieci  gazowej  w ramach  rozbudowy
dróg gminnych. 

10) 9 marca br.  uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Zbigniewem Mączką – Burmistrzem
Miasta Radłowa. Spotkanie dot. budowy hali sportowej w Węgrzcach. 

11) 10 marca br. odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji Rady Gminy Zielonki. 
12) 11  marca  odbyłem  spotkanie  z  niepełnosprawnym  mieszkańcem  Małopolski,  którego

hobbym jest spotykanie się z ważnymi osobami i zbiera z tych spotkań zdjęcia. 
13) 15  marca  br.  uczestniczyłem  w  wideokonferencji   w  ramach  Forum  Koordynatorów

Zarządzania  Kryzysowego. Spotkanie  dotyczyło  obecnej  sytuacji  zarządzania  kryzyso-
wego w dobie pandemii COVID-19. 

14) 15 marca br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  z Panią Małgorzatą Iskrą Dyrektorem
Szkoły Podstawowej  w Owczarach i  Panią Reginą Styn Dyrektorem szkoły w Korzkwi.
Dyskutowano  nt.  organizacji  nowego  roku  szkolnego  i  zagospodarowania  kadry
nauczycielskiej z Owczar w nowej szkole w Przybysławicach. 

15) 16  marca  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  Panem  dr  Wojciechem  Blecherczykiem
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przedstawicielem  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Energetyki  Cieplnej   i  Panem  Jerzym
Jaskiernią  z  Uniwersytetu  Rolniczego  w  Krakowie.  Dyskutowano  nt.  wydzierżawienia
terenu pod farmę agro-fotowoltaiczną na działce dzierżawionej  od UR w miejscowości
Bibice. 

16) 16 marca br. uczestniczyłem w wideokonferencji Metropolii Krakowskiej dot. opracowania
założeń  porozumienia  ws.  podziału  odpowiedzialności  oraz  organizacji  i  finansowania
transportu  publicznego  na  terenie  Metropolii  Krakowskiej.  Celem  Porozumienia  jest
określenie zasad współpracy pomiędzy Organizatorami transportu na terenie Metropolii
Krakowskiej  na  rzecz  stworzenia  zintegrowanego  systemu  transportu  Metropolii
Krakowskiej.

17) 17 marca br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  Forum Wójtów,  Burmistrzów i  Prezy-
dentów Małopolski. Dyskutowano nt. systemu ochrony powietrza w Polsce oraz o wdra-
żaniu wojewódzkich programów ochrony powietrza

18) 17 marca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panią Reginą Styn - Dyrektor Szkoły Podsta-
wowej w Korzkwi. Dyskutowano nt. organizacji pracy szkoły i przedszkola. 

19) 18 marca br. odbyło się Posiedzenie Komisji Oświaty  i Polityki Społecznej Rady Gminy
Zielonki.

20) 18 marca br. odbyła się debata pt. „Samorząd Pro-Familia – czyli  jak” – organizowana
przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej w której uczestniczyła Pani Magdalena
Rajska Dyrektor GOSP w Zielonkach. 

21)  19 marca br. odbyło się Posiedzenie Komisji Planowania i Rozwoju Rady Gminy Zielonki.
22) 22 marca br. uczestniczyłem w cyklicznym spotkaniu z wójtami i burmistrzami  w ramach

Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. Dyskutowano nt. oceny sytuacji epide-
micznej  w  powiecie  krakowskim  oraz  procesie  szczepień  realizowanych  w  ramach
Narodowego Programu Szczepień przeciwko COVID-19.

23) 22 marca br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  organizowanej  przez Urząd Marszał-
kowski Województwa Małopolskiego dot. stanu prac nad Centralną Ewidencją Emisyjności
Budynków.  Od 1  lipca  br.  właściciele  i  zarządcy nieruchomości  będą  mieli  obowiązek
zgłaszania do centralnej ewidencji systemów grzewczych.

24) 22 marca br.  odbyło się posiedzenie Komisji  Kultury, Sportu i  Spraw Regulaminowych
Rady Gminy Zielonki.

25)  22 marca przeprowadziłem rozmowę z właścicielką działki sąsiadującą z działką na której
jest PSZOK Zielonki, która zgłosiła zamiar zbycia na rzecz gminy dz. 79/2 o pow. 27 arów.
Pozyskanie działki poprawi funkcjonalność i manewrowość na PSZOK Zielonki.

26) 23  marca  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  Panią  Kingą  Dziedzic  -  Dyrektor  Samo-
rządowego Przedszkola w Zielonkach. Dyskutowano nt. spraw bieżących przedszkola. 

27) 23 marca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Projektantami Firmy Prosta Projekt. Spotkanie
dotyczyło  omówienia  projektu  przebudowy  ul.  Brzozowej  w  Bibicach  w  związku  z
wniesionymi uwagami mieszkańców. 

28) 23 marca br. uczestniczyłem w wideokonferencji z rodzicami uczniów szkoły podstawowej
w  Owczarach.  Dyskutowano  nt.  organizacji  pracy  szkoły  w  nowym  roku  szkolnym
2021/2022.

29) 23 marca odbyłem spotkanie z Prezesem PUK i  Kierownikiem R. Małyszem na temat
planowanych połączeń z siecią wodociągową gminy Zielonki i Miasta Krakowa. Ustalono
połączenie  istniejące  na  Osiedlu  Łokietka  i  dodatkowe  połączenie  wzdłuż  trasy  Wol-
bromskiej,  połączenie w ulicy Marszowieckiej,  połączenie wzdłuż ulicy Warszawskiej  w
Węgrzcach i poprzez pozyskaną działkę w Węgrzcach w kierunku do B4 .

30) 23 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetowej.  
31) 24 marca br.  odbyła  się dyskusja  publiczna nad przyjętymi rozwiązaniami  w projekcie

zmiany naprawczej  Studium Uwarunkowań i  Kierunków Zagospodarowania Przestrzen-
nego. 
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Informacje:
1. Do  22  czerwca  2021  r.  trwają  konsultacje  społeczne  dotyczące  aktualizacji  Planów

Zarządzania  Ryzykiem  Powodziowym  (PZRP).  Za  przygotowanie  PZRP  odpowiada
Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie.  Uwagi  i  wnioski  do projektów PZRP
będą  rozpatrywane  przez  ministra  infrastruktury.  Projekt  aktualizacji  PZRP,  uwzględ-
niający uwagi z konsultacji, ma być gotowy w grudniu 2021 r. 

2. Rozpoczynają się roboty w ramach rozszerzenia projektu „Gospodarka wodno-ściekowa w
gminie Zielonki – IV etap” - budowa sieci kanalizacji sanitarnej w systemie grawitacyjno-
tłocznym  o  łącznej  długości  około  8,4  km  w  miejscowościach  Bibice,  Wola  Zacha-
riaszowska, Przybysławice, Węgrzce, Zielonki wraz z 3 przepompowniami ścieków i ich
zasilaniem. Powstaną też odcinki sieci wodociągowej, gazowej i kanalizacji deszczowej.

3. Od 6 marca w każdą sobotę w godzinach 10.00-18.00 wznowiły swoją działalność punkty
PSZOK.  Aby oddać odpady w Punkcie PSZOK należy mieć ze sobą kartę do Punktów
Selektywnego Zbierania  Odpadów Komunalnych,  która jest  potwierdzeniem wnoszenia
opłaty za śmieci w naszej gminie. Punkty są zlokalizowane: w Węgrzcach przy ul. B5 na
terenie  przy  boisku  sportowym  i  w  Zielonkach  przy  ul.  Krakowskie  Przedmieście  na
granicy z Trojanowicami (obok sklepu Lewiatan). 

Podjęto zarządzenia:
1) ZARZĄDZENIE NR 53/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 LUTEGO 2021 ROKU

w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.
2)  ZARZĄDZENIE NR 54/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 LUTEGO 2021 ROKU

w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021 oraz
zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji  rządowej  oraz innych zadań
zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2021 rok, w związku z  Zarządzeniem Nr
53/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 26 lutego 2021 roku.

3)  ZARZĄDZENIE NR 55/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 LUTEGO 2021 ROKU
w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki  na  rok  2021 w związku  z   decyzjami  kierowników jednostek  organizacyjnych
Gminy.

4) ZARZĄDZENIE NR 56/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 MARCA 2021 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

5) ZARZĄDZENIE NR 57/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 MARCA 2021 ROKU
w sprawie zapobiegania rozprzestrzeniania się wirusa SARS-CoV-2 (koronawirusa).

6) ZARZĄDZENIE NR 58/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 MARCA 2021 ROKU
w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki przeznaczonej
do  sprzedaży  w  trybie  bezprzetargowym,  na  poprawę  warunków  zagospodarowania
nieruchomości przyległej.

7) ZARZĄDZENIE NR 59/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 MARCA 2021 ROKU
w sprawie:  ogłoszenia  wykazu nieruchomości  stanowiącej  własność komunalną Gminy
Zielonki, położonej w obrębie Pękowice, przeznaczonej do dzierżawy.

8) ZARZĄDZENIE NR 60/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 MARCA 2021 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

9) ZARZĄDZENIE NR 61/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 MARCA 2021 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

10) ZARZĄDZENIE NR 62/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 MARCA 2021 ROKU
w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
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Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr 61/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia
4 marca 2021 roku. 

11) ZARZĄDZENIE NR 63/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 MARCA 2021 ROKU w
sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

12) ZARZĄDZENIE NR 64/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 MARCA 2021 ROKU
w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Bibice, gmina
Zielonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 1438. 

13) ZARZĄDZENIE NR 65/2021 WÓJTA  GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 MARCA 2021 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

14) ZARZĄDZENIE NR 66/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 MARCA 2021 ROKU
w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021 oraz
zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji  rządowej  oraz innych zadań
zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2021 rok, w związku z Zarządzeniem Nr
65/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 15 marca 2021 roku.

15) ZARZĄDZENIE NR 67/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 MARCA 2021 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021. 

16) ZARZĄDZENIE NR 68/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 MARCA 2021 ROKU
w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki przeznaczonej
do zamiany. 

17) ZARZĄDZENIE NR 69/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 MARCA 2021 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021. 

18) ZARZĄDZENIE NR 70/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 MARCA 2021 ROKU
w sprawie: zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021. 

Pytania radnych do sprawozdania Wójta:
Radni  pytali  o spotkanie dot.  przebudowy sieci gazowej w ramach rozbudowy dróg gminnych.
Wójt  udzielił  informacji  jak  przebiega  procedura  ZRID w  tym zakresie.  Pytali  o  liczbę dzieci
zapisanych do szkoły podstawowej i przedszkola w Przybysławicach oraz czy są dzieci zapisane
spoza Gminy Zielonki. Wójt poinformował, że zostało zapisanych 315 uczniów i 97 przedszko-
laków, rekomenduje się nie przyjmowania dzieci spoza terenu gminy Zielonki. Radni pytali o spot-
kanie dot. dojazdu do posesji mieszkańców w Węgrzcach. Wójt powiedział, że  została zakupiona
działka drogowa, która ma połączyć tzw. Błonia z ul. Warszawską. Radni pytali o spotkanie ws.
wydzierżawienia terenu pod farmę agro-fotowoltaiczną na działce dzierżawionej od Uniwersytetu
Rolniczego  w  miejscowości  Bibice,  czy  przedmiotowe  farmy  będą  uwzględniane  w  planach
zagospodarowania  przestrzennego  gm.  Zielonki.  Wójt  powiedział,  że  w  gminie  mogą  być
instalowane instalacje o mocy do 100 kW, zakładanie  farmy o mocy powyżej 100 kW  wymaga
zmiany studium zagospodarowania przestrzennego, określenia dokładnej granicy tego obszaru,
wyłączenia  gruntu  z  produkcji  rolnej.  Po  przeprowadzeniu  tej  procedury,  gmina  potem może
wprowadzić zapis o farmie do planu zagospodarowania przestrzennego.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
Radna R. Kosno zwróciła się do Przewodniczącego Rady o ocenę przebiegu posiedzeń komisji,
bowiem różnie interpretowane są przez przewodniczących komisji  sprawy i udzielają wniosko-
dawcom głosu ws.  zgłoszenia  wniosków formalnych,  po przyjęciu  których  nie  udziela  się  już
głosu w sprawie i kończy dyskusję w danym temacie. Czy nie jest nadużywana ta procedura w
prowadzeniu  posiedzenia.  Przewodniczący  M.  Golanko  powiedział,  że  przygotuje  precyzyjną
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informację, nie dającą się nadinterpretowywać, jakie kryteria musi spełniać wniosek formalny, co
pozwoli  unormować  prace  komisji  i  ujednolicić  przebieg  posiedzeń.  Wiceprzewodniczący  K.
Olawski zwrócił uwagę, że wniosek jest formalnym, jeśli  spełnia katalog spraw enumeratywnie
wymienionych w Regulaminie Rady Gminy Zielonki. Radna R. Kosno stwierdziła, że oczekuje by
taka precyzyjna informacja oparta na zapisach statutowych trafiła do przewodniczących komisji,
jak również do pozostałych radnych, by nikt nie miał wątpliwości na przyszłość.
Radny T. Łysek powiedział, że miał sygnał od mieszkańca, że został pozbawiony możliwości za-
pisania dziecka do przedszkola samorządowego w Bibicach i zwrócił się z pytaniem jak wygląda
sytuacja z rekrutacją dzieci do przedszkola; ile było zgłoszeń 3-latków i ile zostało spośród nich
przyjętych, a ile odrzuconych. Wójt  powiedział, że ze względu na zmianę przepisów, miejsc dla
3-latków było stosunkowo niewiele, ponieważ 6-latki mają prawo pozostać w przedszkolu i one
wypełniły  większość  miejsc.  Natomiast  dla  tych  dzieci,  którym  gmina  nie  zapewniła  miejsc
w przedszkolu samorządowym, będą organizowane miejsca w niepublicznych przedszkolach na
terenie gm. Zielonki. Dyrektor GZEAS A. Soblik powiedziała, że przedszkole ogłosiło nabór na 50
wolnych miejsc. Łącznie wpłynęło 112 wniosków, stąd 62 dzieci nie zostało przyjętych. Dodała,
że konkursy na miejsca w przedszkolach niepublicznych zostały zakończone i gmina pozyskała
320 miejsc i będzie wskazywała miejsca rodzicom tych dzieci. Uzupełniła, że w pierwszej kolej-
ności były przyjmowane 6-latki i 3 latki.  Wójt dodał, że rodzice dzieci w tych zaproponowanych
przedszkolach płacą tyle samo co rodzice dzieci w samorządowych przedszkolach, gmina daje
na to 100 % dotacji, czyli tyle samo co do publicznego przedszkola.
Radny T.  Łysek zwrócił  uwagę, że w obrębie POK na ul.  B4 w Węgrzcach został  wykonany
objazd po płytach, zapytał, czy jest możliwość wykonania objazdu z powierzchnią bitumiczną, bo
jednak  samochody  ulegają  degradacji.  Wójt  powiedział,  że  zostały  zgłoszone  wykonawcy  te
utrudnienia, sugeruje omijanie newralgicznych węzłów i przejazd ulicą Dziekanowicką. 
Radny T. Łysek zgłosił wniosek o zamontowanie wyświetlacza prędkości rzeczywistej w Bibicach
na ul. Kościuszki na wysokości numeru 47. Wójt przyznał, że jest w tej okolicy duży ruch drogowy
i oczekuje na pisemne stanowisko sołtysa i rady sołeckiej w tym zakresie.
Radny P. Podleśny zwrócił się do Przewodniczącego Rady z pytaniem, czy  istnieje możliwość
udostępnienia mieszkańcom transmisji  posiedzeń  komisji  rady,  jak  sesji  rady,  ponieważ  taką
potrzebę zgłaszają mu mieszkańcy. Przewodniczący poparł inicjatywę, powiedział, że zastanowi
się jak mogłoby to zafunkcjonować.
Radny P. Podleśny zapytał o losy zgłoszonej do urzędu padłej sarny w Grębynicach. Wójt zwrócił
uwagę by kierować zgłoszenia na adres: ug@zielonki.pl, ponieważ wtedy ma wiedzę, co wpływa
do urzędu.  Kierownik  Referatu Geodezji Rolnictwa i Gospodarki Gruntami B. Kudaszewicz-Wal
potwierdziła, że zwierzę zostało odebrane zaraz po zgłoszeniu i została opłacona faktura za tą
usługę. Radny K. Gaweł zwrócił uwagę, że jeśli  zwierzę znajduje się w pasie drogowym to należy
dokonać zgłoszenia na Policję,  która ma informację  jaka  firma jest  zobowiązana do zbierania
zwłok. Podsumował, że interwencja Komisariatu w Zielonkach jest bardzo szybka i bez angażo-
wania urzędu. 
Wiceprzewodniczący K.  Olawski  powiedział,  że dobrze byłoby,  aby obrady komisji  mogły być
obserwowane przez mieszkańców. Jest jednak różnica pomiędzy sesją, a komisją, gdyż goście
obecni na sesji dostają link do komunikatora i są obecni online na sesji, wyświetlają się ich dane.
Natomiast  osoby tylko  obserwujące  obrady podczas sesji  nie  są  obecne,  nie  mogą zabierać
głosu, oglądają transmisję z sesji za pomocą serwisu YouTube. To jest istotna różnica. Następnie
K. Olawski poruszył inny temat. Powiedział, że przed chwilą odebrał telefon od mieszkańca gminy
Zielonki, który oglądając transmisję z sesji stwierdził, że jest bardzo zadowolony, iż rada gminy
uchwaliła dzisiaj kolejne bardzo duże środki na inwestycje dotyczące nowej szkoły w Przybys-
ławicach. Wiceprzewodniczący K. Olawski dodał, że często po sesjach pojawiają się na różnych
komunikatorach informacje, nawet kto jak głosował, które są nie do końca prawdziwe. Ponieważ
transmisję obrad ogląda dużo osób więc wiceprzewodniczący stwierdził, że dzisiejszą uchwałę, w
której  znalazły  się  duże środki,  około  1,5  miliona  zł,  na  inwestycję  dotyczącą budowy nowej
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szkoły poparło jedynie 16 osób z rady gminy. Dobrze byłoby więc, aby takie informacje, jeżeli
pojawią się na komunikatorach, były rzetelne i zgodne z tym co było na sesji.
Radny  P.  Podleśny  powiedział,  że  nie  wie  na  jakiej  podstawie  pan  przewodniczący  Olawski
uzurpuje sobie, że te osoby, które nie głosowały za budżetem są przeciwko jednej z pozycji tego
budżetu albo WPF-u. Dodał, że może są przeciwni, ale innej pozycji i pan dobrze wie której, dla
Łokietka za 3 miliony. Jeżeli jest to w pakiecie budżetu lub WPF-u, to nie będą głosowali za tym,
gdyż w ten sposób można przemycić wszystko, nawet przestępstwo.
Wiceprzewodniczący K. Olawski powiedział, że wypowiadając się przed chwilą nie wiedział, że
pan  radny Podleśny  nie  głosował  za.  Podczas  głosowania  zauważył,  że  uchwały  budżetowe
poparło tylko 16 osób i w wypowiedzi przed chwilą mówił tylko o tym. Dodał, że jeżeli będzie jakaś
informacja na ten temat na Facebooku, to prosi, żeby była ona uczciwa.
Radna R. Kosno powiedziała, że radni  Koalicji są przeciwni tej inwestycji za 3 mln zł ponieważ
stoją na stanowisku, że w budynku powinno znajdować się dodatkowo przedszkole samorządowe
albo przychodnia, to byłoby lepsze dla mieszkańców. Dodała, że głosowanie przez wstrzymanie
się nie jest to samo co przeciw i proszę nie mówić, że myśmy byli przeciw. Chcieliśmy zwrócić
uwagę na niefortunną inwestycję na terenie gminy Zielonki.
Przewodniczący  M.  Golanko  powiedział,  że  przewodniczący  Olawski  nie  mówił,  że  ktoś  był
przeciw, przewodniczący mówił o tym, że ktoś był za, więc nie ma nieprawdziwej informacji w tej
wypowiedzi przewodniczącego Olawskiego.
Wiceprzewodniczący K.  Olawski  powiedział,  że to co tam powstaje  jest  na wniosek zebrania
mieszkańców, którzy podjęli  w tej sprawie prawomocną uchwałę, więc wszystko jest zgodne z
wolą  mieszkańców.  Było  też  zebranie,  na  którym  projektant  przedstawił  mieszkańcom
szczegółowo koncepcję co tam będzie. Następnie po dyskusji  sołectwo podjęło uchwałę w tej
sprawie.  Podkreślił,  że jeżeli  więc  jakaś pani  czy pan chcą się wypowiadać za mieszkańców
sołectwa, to on przypomina, że mieszkańcy sołectwa mają wybrane statutowo władze sołectwa,
czyli sołtysa i radę sołecką, które reprezentują to sołectwo.
Wójt zwrócił uwagę, że w budżecie 2021 było zwiększenie środków dla sołectw, w tym dla małych
sołectw, zwiększenie środków na szkołę i inwestycję w Przybysławicach, czyli ważne inwestycje.
Dodał,  że jeżeli  klub Koalicja  dla Gminy Zielonki  wstrzymuje się, to on to rozumie, że z tymi
zadaniami nie identyfikuje się, może tak robić, ale wówczas proszę nie pisać na Facebooku, że
wy jesteście twórcami tego programu dla gminy. Podkreślił, że jako wójt bierze odpowiedzialność
za  projekty,  które  złożył,  wspólnie  z  radnymi,  którzy  te  projekty  popierają  w  głosowaniu.
Szesnastu  radnych  wspiera  te  działania,  nie  bawi  się  w  politykę,  widzi  inwestycje  celowe  i
rozwojowe dla gminy Zielonki.  Na dzisiaj  klub Koalicja  dla Gminy Zielonki  wstrzymując się w
głosowaniu nie identyfikuje się z tymi zadaniami. Wójt podkreślił, że nie ma o to pretensji.
Radny P. Podleśny powiedział,  że zmiana przeznaczenia darowizny nastąpiła po tym jak była
inwestycja  w  plan  budowy,  czyli  wydane  zostały  pieniądze  publiczne  bez  potwierdzenia,  że
starosta w imieniu Skarbu Państwa wyrazi zgodę na zmianę tej darowizny. Następnie powiedział,
że ma pytanie do pana mecenasa „czy w takim razie powinienem panie mecenasie zgłosić do
prokuratury popełnienie, popełnienie przestępstwa, znaczy podejrzenie popełnienia przestępstwa
w tym wypadku. Proszę mnie poinstruować.”
Przewodniczący  M.  Golanko  powiedział,  że  jeżeli  uważa  pan,  że  zostało  popełnione  zawsze
powinien pan zgłosić jako obywatel, jako funkcjonariusz publiczny.
Radca pr. P. Złotnik powiedział, że nie zna dokładnie stanu faktycznego, więc nie jest się w stanie
wypowiedzieć co do tego czy doszło do popełnienia czegokolwiek, czy nawet są podstawy do
podejrzeń. Jest to więc kwestia indywidualnego osądu i każdy kto uważa, że dzieje się źle i takie
działanie  niewłaściwe  spełnia  wymogi  i  wypełnia  znamiona  przestępstwa,  czy  wykroczenia
powinien działać wg własnego rozeznania.
Radny P. Podleśny powiedział, że skoro prawnik działa na zlecenie gminy, to może się zwrócić
do  niego  z  opisem sytuacji  i  mecenas  przekaże  radnemu swoje  zdanie  na  piśmie  jakie  ma
odnośnie tej sytuacji.
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Przewodniczący  M.  Golanko  powiedział,  że  obsługą  prawną  w  zakresie  spraw,  w  których
obraduje rada zajmuje się wyznaczona osoba. W tym przypadku jest z nami radca pr. P. Złotnik i
to jest zakresem pracy pana mecenasa. Jeżeli pan radny chciałby uzyskać jakieś opinie prawne,
no to to nie jest  przedmiotem ani  dzisiejszej  obsługi  prawnej  pana mecenasa,  ani,  jak sądzę
obsługi prawnej urzędu. Są różne elementy nawet nieodpłatnej pomocy prawnej, z której można
korzystać poza systemem.
Wójt  powiedział,  że obsługa prawna gminy nie funkcjonuje tak,  że każdy z państwa radnych,
sołtysów  może  do  pana  mecenasa  wnioskować  o  interpretację.  Prosiłbym,  żeby  to  było
koordynowane przez prezydium rady.
Wiceprzewodniczący K. Olawski powiedział że wg jego wiedzy w przypadku tej inwestycji rada
uchwaliła  środki,  a  organ wykonawczy  zrobił  wszystko zgodnie  z  literą  prawa w tej  sprawie.
Wiceprzewodniczący uważa,  że w wypowiedzi  pana radnego Piotra Podleśnego są pomylone
dwie podstawowe rzeczy.  Co innego jest  projektowanie,  a co innego jest  wykonywanie danej
inwestycji. 
Wójt powiedział, że pan Podleśny ma prawo do składania różnego rodzaju zgłoszeń. To w jego
ocenie jest czy on działa na rzecz gminy, czy na szkodę gminy, czy na rzecz mieszkańców, czy
na  szkodę  mieszkańców,  to  mieszkańcy  w którymś momencie,  nas,  mnie,  państwa  radnych
oceniają. Ja nie mam nic do ukrycia, w związku z tym nie ma problemu.
Wójt  zachęcał  Koalicję  by włączyła  się  do współdziałania,  a nie  dezawuowała  przedsięwzięć
Wójta. Powiedział, że przyjmowane są przez niego zgłaszane na komisjach sugestie i wnioski
Koalicji, po czym na sesji w głosowaniach Klub „wstrzymuje się” albo jest „przeciw”. Podsumował,
że radni wstrzymując się od głosowania nie utożsamiają się z gminnymi inwestycjami.
Przewodniczący  M.  Golanko  zasugerował  skorzystanie  z  deklaracji  wiceprzewodniczącego  K.
Olawskiego,  który służy wszelkimi wyjaśnieniami i  posiadanymi dokumentami w sprawie i jest
otwarty na dyskusję.
Zastępca Wójta A. Kuźniarski poinformował, iż na stronie internetowej gminy został umieszczony
projekt Strategii Rozwoju Gminy Zielonki na lata 2021-2030. Zachęcił do wzięcia udziału w kon-
sultacjach społecznych i zgłaszania uwag do 30.04.2021 r.
Wójt powiedział, że do 22 czerwca 2021 r. trwają konsultacje społeczne dotyczące aktualizacji
Planów  Zarządzania  Ryzykiem  Powodziowym  (aPZRP).  Za  ich  przygotowanie  odpowiada
Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, a uwagi i wnioski do projektów aPZRP będą
rozpatrywane przez ministra infrastruktury. 

Ad 8. Zamknięcie sesji.
Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim
za udział w posiedzeniu, złożył życzenia świąteczne wraz z Panem Wójtem, po czym zamknął
XXVI sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1) nr 1 obecności;
2) nr 2 podjęte uchwały;
3) nr 3 imienny wykaz głosowań radnych.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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